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Z A P I S N I K 

 
17. seje Občinskega sveta Mestne občine Koper, ki je bila v četrtek, 27. februarja 2014 
v sejni dvorani v Pretorski palači v Kopru. 
 
Sejo je vodil ALBERTO SCHERIANI, podžupan. 
 
 
UGOTOVITEV PRISOTNOSTI: 
 
ALBERTO SCHERIANI, podžupan je ugotovil: 
 

- da je od 33 članov občinskega sveta prisotnih 30 članov, in sicer: 
 
Jani Bačić, Peter Bolčič, Olga Franca, Karin Felicijan Glamočić, Vida Gračnar, Igor Hrvatin, 
Franco Juri, Luka Juri, Sani Kamenčič, Sebastjan Kokl, Milojka Lahajnar Špacapan, Nataša 
Likar, Viktor Markežič, Tina Mojškerc, Darij Novinec, Ivan Pavlič, Patrik Peroša, Slobodan 
Popovič, Kristina Radovčič, Anton Sagadin, Alberto Scheriani, Mario Steffè, Barbara 
Strmole, Alfred Štefančič, Marko Štrkalj, Majda Šuligoj, Miroslav Tozon, Valmi Ugrin, Narciso 
Urbanaz in Vlasta Vežnaver. 
 
Opravičeno odsotni so bili: Danijel Cep, Ondina Gregorich Diabatè in Stefan Kocjančič.  
 
Ker je za sklepčnost Občinskega sveta potrebna prisotnost večine članov, to je 17 članov, je 
predsedujoči ugotovil, da je Občinski svet sklepčen. 
 
Na seji so bili prisotni predstojniki uradov občinske uprave, predstavniki Službe za odnose z 
javnostmi ter predstavniki Službe za občinski svet. 
 
 

DOLOČITEV DNEVNEGA REDA: 
 
Predlog dnevnega reda so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (26 prisotnih – 25 za, 0 proti) naslednji 
 

d n e v n i  r e d : 
 

1. Potrditev zapisnikov 16. redne seje Občinskega sveta Mestne občine Koper z dne 
23/1-2014 in 9. izredne seje z dne 12/2-2014 
 

2. Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o prostorsko-ureditvenih pogojih 
za posege v prostor na območju mestnega jedra mesta Koper z vplivnim območjem – 
prva obravnava 

 

1 
PREDLOG 

  



 
3. Predlog sklepa o potrditvi investicijskega programa za projekt »Ohranitev kulturne 

dediščine – Bastion včasih in danes« 
 

4. Predlog sklepa o dopolnitvi sklepa o določitvi javne infrastrukture na področju kulture 
 

5. Predlog sklepa o vzpostavitvi grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

6. Predlog sklepa o ukinitvi grajenega javnega dobra lokalnega pomena 
 

7. Vprašanja, pobude in odgovori članom Občinskega sveta 
 
 

Ad 1 
 

POTRDITEV ZAPISNIKOV 16. REDNE SEJE OBČINSKEGA SVETA MESTNE OBČINE 
KOPER Z DNE 23/1-2014 IN 9. IZREDNE SEJE Z DNE 12/2-2014 

 
 
Predlog zapisnikov  so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
O zapisniku 9. izredne seje z dne 12.2.2014 so razpravljali Olga Franca, Viktor Markežič, 
člana Občinskega sveta in Breda Bajec, vodja Službe za občinski svet. 
 
Olga Franca, članica Občinskega sveta je predlagala, da se predlog zapisnika 9. izredne 
seje pod 1. točko dopolni, in sicer: 
 

- s predlogom, ki ga je podala na seji, da se ustanovi posebna preiskovalna komisija, ki 
bo spremljala razplet dogodkov oziroma izvajanje predlaganih sklepov ter  

- z imeni članov neformalne komisije za spremljanje izvajanja sprejetih sklepov 
Občinskega sveta.   

 
Viktor Markežič, član Občinskega sveta pa je opozoril na napačno navedbo izida glasovanja 
pri sprejemanju dnevnega reda. 

 
Breda Bajec je članom Občinskega sveta predlagala, da o predlogu zapisnika 9. izredne seje 
člani odločajo na naslednji redni seji Občinskega sveta, ko bo Služba za občinski svet 
preverila podane pripombe, zato občinski svet o tem zapisniku ni glasoval. 
 
 
Občinski svet JE POTRDIL (26 prisotnih – 25 za, 0 proti)  zapisnik 16. seje Občinskega 
sveta Mestne občine Koper z dne 23. januarja 2014 v predloženem besedilu. 
 
 

Ad 2 
 
PREDLOG ODLOKA O SPREMEMBAH IN DOPOLNITVAH ODLOKA O PROSTORSKO-
UREDITVENIH POGOJIH ZA POSEGE V PROSTOR NA OBMOČJU MESTNEGA JEDRA 

MESTA KOPER Z VPLIVNIM OBMOČJEM – PRVA OBRAVNAVA (s predlogom za 
skrajšani postopek) 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 
 



- Odboru za okolje in prostor, 
- Odboru za krajevno samoupravo ter 
- Statutarno-pravni komisiji. 

 
POROČEVALEC:  
 

- kot predstavnik predlagatelja: 
Georgi Bangiev, predstojnik Urada za okolje in prostor  
 

Razpravljali so Franco Juri in Viktor Markežič, člana Občinskega sveta ter Georgi Bangiev, 
predstojnik Urada za okolje in prostor. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 26 za, 2 proti) naslednji  

 
S  K  L  E  P 

 
1. Sprejme se Predlog odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o prostorsko-

ureditvenih pogojih za posege v prostor na območju mestnega jedra mesta 
Koper z vplivnim območjem – prva obravnava 
 

2. Predlagatelj naj pripravi besedilo predloga odloka za drugo obravnavo.  
 
Predlagatelj odloka je predlagal, da Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo 
predloga odloka. 
 
Razpravljala sta Viktor Markežič in Majda Šuligoj, člana Občinskega sveta. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 25 za, 3 proti) naslednji  
 

SKLEP 
 
Na predlog predlagatelja Občinski svet takoj nadaljuje z drugo obravnavo Predloga 
odloka o spremembah in dopolnitvah odloka o prostorsko-ureditvenih pogojih za 
posege v prostor na območju mestnega jedra mesta Koper z vplivnim območjem. 
 
Opredelitev do podanih pripomb in predlogov v prvi obravnavi ter predstavitev predloga 
odloka za drugo obravnavo je podal Georgi Bangiev, predstojnik Urada za okolje in prostor, 
Na predlog Viktorja Markežiča, člana Občinskega sveta je podal tudi naslednji popravek 
besedila predloga odloka: 
 
V predzadnjem stavku 7. člena predloga odloka se beseda »more« nadomesti z besedo 
»mora«. 
 
Razpravljala sta Sebastjan Kokl, član Občinskega sveta in Georgi Bangiev, predstojnik 
Urada za okolje in prostor. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (29 prisotnih – 25 za, 2 proti) Odlok o spremembah in 
dopolnitvah odloka o prostorsko-ureditvenih pogojih za posege v prostor na območju 
mestnega jedra mesta Koper z vplivnim območjem v predloženem besedilu. 
 



Ad 3 
 

PREDLOG SKLEPA O POTRDITVI INVESTICIJSKEGA PROGRAMA ZA PROJEKT 
»OHRANITEV KULTURNE DEDIŠČINE – BASTION VČASIH IN DANES« 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za družbene dejavnosti in 
- Odboru za finance in gospodarstvo. 

 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja:  
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj 

 
V razpravi so sodelovali: Patrik Peroša in Franco Juri, člana Občinskega sveta ter Timotej 
Pirjevec, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj. 
 
 
Občinski svet JE SPREJEL (30 prisotnih – 29 za, 0 proti) Sklep o potrditvi 
investicijskega programa za projekt »Ohranitev kulturne dediščine – Bastion včasih in 
danes« v predloženem besedilu. 
 

Ad 4 
 
PREDLOG SKLEPA O DOPOLNITVI SKLEPA O DOLOČITVI JAVNE INFRASTRUKTURE 

NA PODROČJU KULTURE 
 

Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
Gradivo je bilo dodeljeno v obravnavo: 

 
- Odboru za družbene dejavnosti 

 
 
POROČEVALEC: 
 

- kot predstavnik predlagatelja:  
TIMOTEJ PIRJEVEC, predstojnik Urada za družbene dejavnosti in razvoj 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 25 za, 0 proti) Sklep o dopolnitvi sklepa o 
določitvi javne infrastrukture na področju kulture v predloženem besedilu. 
 

Ad 5 
 

PREDLOG SKLEPA O VZPOSTAVITVI STATUSA GRAJENEGA  JAVNEGA DOBRA 
LOKALNEGA POMENA 

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  



POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja: 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (28 prisotnih – 26 za, 0 proti) Sklep o vzpostavitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 

Ad 6 
 

PREDLOG SKLEPA O UKINITVI STATUSA GRAJENEGA JAVNEGA DOBRA 
LOKALNEGA POMENA  

 
Gradivo so člani Občinskega sveta prejeli.  
 
POROČEVALKA: 
 

- kot predstavnica predlagatelja: 
MAJA ŠVILIGOJ CERNAZ, predstojnica Urada za nepremičnine 

 
Razpravljal ni nihče. 
 
Občinski svet JE SPREJEL (27 prisotnih – 27 za, 0 proti) Sklep o ukinitvi statusa 
grajenega javnega dobra lokalnega pomena v predloženem besedilu. 
 

 
Ad 7 

 
VPRAŠANJA, POBUDE IN ODGOVORI ČLANOM OBČINSKEGA SVETA 

 
Odgovore so člani Občinskega sveta prejeli. 
 
NOVA VPRAŠANJA IN POBUDE: 

 
OLGA FRANCA, članica Občinskega sveta: 
 
Hvala  za odgovore, ki sem jih prejela. Danes vlagam osem novih vprašanj in znotraj enega 
vprašanja tudi eno pobudo, pa bi jo rada samo na kratko predstavila. 
 
In sicer gre za pomoč na domu. Torej, znano je, da je Mestna občina Koper s 1. januarjem 
letos  prenesla izvajanje javne službe pomoč na domu iz Centra za socialno delo Koper na 
Obalni dom upokojencev Koper, kar podpiram in kar je seveda tudi nadgrajena v kakovosti 
za uporabnike, ki so tudi kasneje lahko sami oskrbovanci Doma upokojencev. Vendar žal ta 
kvota, ki jo občina določa v proračunu, omejuje dostop vsem, zato sprašujem o čakalnih 
vrstah. Iz podatkov, ki so mi na razpolago, sem pa zaznala, da gre za 110 uporabnikov, 
njihova starostna struktura pa je naslednja: kar 76% od teh je starejših od 75 let. Cena 
takšne ure pomoči na domu je skoraj 16 €, občina subvencionira 66%, tako da iz žepa 
oskrbovanec, torej tisti, ki je prejemnik te pomoči na domu, doplačuje še 5,1€ na uro pomoči. 
Menim, da bi lahko občina po analogiji pomoči staršem tistih otrok, ki ne dobijo prostora v 
vrtcih, torej 100 € smo jim po pravilniku dodelili letos, lani, bi lahko tudi na tej točki sprejeli 
tak pravilnik in pomagali s takšnim zneskom,  ki bi bil po analogiji med 100 in 150 € 
mesečno, tudi tistim upravičencem pomoči na domu, ki pa žal zaradi omejene kvote ne 



morejo postati ti prejemniki, dokler nekdo iz te kvote ne izstopi ali pač ne umre in prepusti 
naslednjemu to mesto. 
 
PISNO: 
 
Spoštovani,  
 
skladno s Poslovnikom občinskega sveta naprošam za odgovore na naslednja svetniška 
vprašanja:  
 
1. CESTA ŠMARJE – GRINJAN – KOPER 
 
Cesta Šmarje Grinjan Koper je v svoji zgodovini bila glavna povezava Kopra z zaledjem. Po 
tej cesti so pred 50 leti naši predniki vozili prodajat svoje pridelke v Koper in naprej v Trst. 
Šele nato je bila izgrajena Šmarska cesta. Z obnovitvijo ceste Šmarje Grinjan Koper so se po 
obnovitvi začele dogajati čudne stvari. Takoj po obnovitvi naj bi bila cesta zaprta zaradi 
obnovitve. Pred vasjo Grinjan je bil nasut pesek, tako, da cesta ni bila prevozna. 
 
Po nekajmesečni zapori je bila cesta označena kot cesta za lokalni promet. Zaledje se je po 
tej cesti prevažalo do svojih domov in se tako izognilo gneči na Šmarski cesti. Prav tako se 
je izognilo neprepustnosti ceste v Šmarjah, ki v celoti vodi po zgoščenem naselju. Z 
obnovitvijo te ceste, pa se je povrh pojavil še zelo velik problem parkiranja pred zadružnim 
domom v katerem je ambulanta, pošta, mesnica, trgovina, gostilna, krajevna skupnost in 
druga društva. 
 
S prvim februarjem letos je občina Koper cesto Šmarje Grinjan Koper označila kot 
cesto, dovoljeno za prevoz prebivalcem in lastnikom Grinjana in s tem onemogočila to 
povezavo zaledja s Koprom. 
 
Po tretjem februarju so krajane na tej cesti pričakali občinski redarji in policija. Verjetno bi 
bilo bistveno bolj koristno, da bi ti javni uslužbenci v svojem delovnem času šli pomagat 
ljudem na Notranjskem S takim načinom ravnanja, zapiranjem lokalnih cest še bolj režemo 
podeželje od kraja, kjer imamo vsi v največji meri slove službe, zdravstveno oskrbo in ostalo. 
 
Prav tako ni jasno, kako naj obiščejo prijatelje, sorodnike, ki živijo v tem kraju ali pa 
potrebujejo kakšno njihovo storitev. 
 
Tudi živeči na podeželju plačujemo cestno takso in to enako kot prebivalci Grinjana, s tem, 
da se oni lahko vozijo na določeni javni cesti, drugi ne. 
 
V kolikor MOK namerava nadaljevati trend s takšnim zapiranjem cest, se postavlja vprašanje 
enakosti v naši občini, s takšnim ravnanjem lahko zapremo večino cest. Vozili se bomo samo 
še na plačljivi avtocesti oziroma od našega bivališča do glavne ceste. S tem se bo bistveno 
zmanjšal potencial razvoja podeželja, saj dostop do malih obrtnikov, ki živijo na tem področju 
bo onemogočen. 
 
Vprašanje: 

- Kdo je podal predlog, da se je navedena cesta zaprla, kdo je o tem odločal in 
sprejel odločitev ter tako onemogočil hiter dostop do Kopra prizadetim 
krajanom, ker to zagotovo niso bili krajani? 

- Kdaj boste vzpostavili prvotno stanje, ker sedanje ne omogoča povezave? 
 
 



2. NOVI VRTEC V DEKANIH in POPRAVILO CESTE PRED VRTCEM  
 
Že več let si kot krajanka Dekanov prizadevam, da bi MOK v svoje letne načrte uvrstila tudi 
nujno potrebno izgradnjo novega vrtca v Dekanih na drugi lokaciji, veliko bolj primerni in z 
normalno dostopnostjo, kot je sedaj. V zadnjih mesecih je opaziti prav pred vrtcem v Dekanih 
parkirana vozila tako, da starši pravzaprav nimajo nikakršne možnosti parkirati in odpeljati 
otroka varno v vrtec. Tudi sama cesta pred vrtcem kaže močne posledice zime, kažejo se 
večje razpoke in odstopanja asfalta, kar je nevarno ne samo za vozila, še bolj za pešce, 
starejše in šolarje. Nujno je čimprejšnje popravilo. 
 
V načrtu razvojnih programov MOK za leto 2014 – 2017 je za leto 2014 rezerviran znesek 
25.000 EUR za pripravo dokumentacije za gradnjo novega vrtca v Dekanih. 
 
Sprašujem:  
 

- Katere aktivnosti je MOK že in katere načrtuje izpeljati v letošnjem letu, povezane z 
gradnjo novega vrtca v Dekanih? 

- Katero lokacijo je MOK ocenila kot primerno in kakšne so možnosti za uspešno 
gradnjo na tej lokaciji? 

- Kakšni stroški so že nastali in kakšne planira MOK v letošnjem letu v zvezi z gradnjo 
vrtca v Dekanih? 
 

3. RAZGLEDNI STOLP LAND MARK 
 
V načrtu razvojnih programov MOK (proračun 2014) je namenjeno za stolp Land Mark 
enormnih 850.000,00 EUR. Prosim za pojasnila: 
 

- Kakšne aktivnosti je MOK že sprožila in v korist koga ter katere načrtuje v letošnjem 
letu v zvezi s to investicijo? 

- Koliko sredstev je že porabljeno, za kakšne namene in katera poraba je še 
planirana? 

- Kdo bo investitor in v kakšnem partnerstvu bo z MOK ? 
- Kdaj naj bi se po planih MOK začela in kdaj končala gradnja ter koliko novih delovnih 

mest naj bi stolp prinesel?  
 

4. ČAKALNE VRSTE ZA POMOČ NA DOMU – PREDLOG ZA SOFINANCIRANJE  
    UPORABNIKOM V ČAKALNI VRSTI 
 
MOK je s 1.1.2014 prenesla izvajanje javne službe pomoč na domu iz Centra za socialno 
delo Koper na Obalni dom upokojencev Koper. Menim, da je bila ta odločitev dobra in 
primerna ter da bo kakovost storitev pomoči na domu lahko še nadgrajena v korist 
uporabnikov. Ne strinjam pa se s tem, da MOK omejuje število uporabnikov, da novi 
uporabnik lahko stopi v kvoto ugodnosti le, če eden od uporabnikov izstopi iz kvote. Znano 
je, da so potrebe na tem področju zelo velike in da starejši težko plačujejo ali sploh ne 
morejo plačevati tržne urne postavke. 
 
Za leto 2014 je MOK planirala subvencioniranje cene za pomoč na domu v višini 66% in 
sicer za 110 uporabnikov. Kar 76% upravičencev je starih nad 75 let. Tako uporabniki 
doplačujejo za uro pomoči 5,10 EUR na delovni dan, na nedeljo pa 7,14 EUR, na praznike 
pa 7,65 EUR. Polna cena storitve znaša 15,84 EUR. Najvišji možni znesek koriščenja je za 
80 ur pomoči mesečno cca. 1.267 EUR ob doplačilu iz žepa  408  EUR. Gre za kar veliko 
subvencijo, ki je pa žal vsi potrebni v naši občini niso deležni.  
 



Zanima me:  
 

- Koliko upravičencev čaka v čakalni vrsti, koliko časa že čakajo ter njihova 
starost? 
  

 
PREDLOG: 
 
Predlagam, da MOK prouči zadevo in po analogiji rešitve denarne subvencije za starše 
otrok, ki ne morejo dobiti mesta v vrtcih, sprejme ustrezni pravilnik za 
subvencioniranje za pomoč na domu tistim, ki so upravičeni pa ne morejo do 
subvencionirane pomoči na domu zaradi omejitev. Primeren znesek mesečne 
subvencije bi po osebi znašal po analogiji subvencije vrtcev med 100 in 150 EUR 
mesečno.  
 
 
5. TELOVADNICE NA OSNOVNI ŠOLI KOPER IN ZDRAVA PREHRANA  
 
Zanima me režim oddaje telovadnice na novi Osnovni šoli Koper. Prejela sem informacijo, da 
je telovadnica večkrat zasedena s strani zunanjih uporabnikov in ni na razpolago dijakom za 
njihove potrebe, skladne z urnikom telesne vzgoje in drugih aktivnosti. 
 
Prosim za podatke za leto 2013, kdaj in komu je bila oddana telovadnica, po kakšnem 
ceniku, koliko je bilo fakturiranega in plačanega iz naslova najema ter ali je res prišlo do 
izpada koriščenja pri dijakih v njihovo škodo zaradi oddaje zunanjim uporabnikom. Kdaj je 
prišlo, zakaj in kako je režim za leto 2014. 
 
Ob tem me še zanima, kakšna je usmeritev šole glede politike zdrave prehrane? Koliko 
avtomatov z nezdravimi pijačami (sladke gazirane pijače, slani in sladki prigrizki …) in jedmi 
ima šola in ali razmišlja o možnosti, da bi otroci dobili v zameno za nezdravo hrano in pijačo 
nakup sadja in čajev iz domače Istre. 
 
 
6. SEJNINE NADZORNEGA SVETA JAVNEGA STANOVANJSKEGA SKLADA KOPER  
 
Prosim za podatek, koliko sejnin so poimensko prejeli posamezni člani nadzornega sveta v 
letu 2012 in v letu 2013, koliko je bilo sej in koliko časa so posamezne seje trajale ter narava 
sklica (redna, korespondenčna). Ali člani NS prejemajo poleg sejnin še kakšno drugo 
nadomestilo, katero in koliko?  
 
 
7. SEJNINE NADZORNEGA SVETA JAVNEGA PODJETJA KOMUNALA KOPER D.O.O.  
 
Prosim za podatek, koliko sejnin so poimensko prejeli posamezni člani nadzornega sveta v 
letu 2012 in v letu 2013, koliko je bilo sej in koliko časa so posamezne seje trajale ter narava 
sklica (redna, korespondenčna). Ali člani NS prejemajo poleg sejnin še kakšno drugo 
nadomestilo, katero in koliko?  
 
 
8. SEJNINE NADZORNEGA SVETA JAVNEGA PODJETJA RIŽANSKI VODOVOD  
    KOPER D.O.O.  
 
Prosim za podatek, koliko sejnin so poimensko prejeli posamezni člani nadzornega sveta v 
letu 2012 in v letu 2013, koliko je bilo sej in koliko časa so posamezne seje trajale ter narava 



sklica (redna, korespondenčna). Ali člani NS prejemajo poleg sejnin še kakšno drugo 
nadomestilo, katero in koliko?  
 
Za izčrpne odgovore in sprejetje predlogov se zahvaljujem. 
 
 
Seja je bila zaključena ob 16.52 uri. 
 
 
 
 
 
VODJA SLUŽBE ZA         PREDSEDUJOČI  
  OBČINSKI SVET             PODŽUPAN 
      Breda Bajec                  Alberto Scheriani 


